
Z A P I S N I K 

9. sestanka Sveta Osnovne šole Toneta Pavčka v šolskem letu 2023/2024, 

ki je bil v sredo, 27. 9. 2023, ob 18.00 v šolski zbornici 

 

Prisotni člani: Klemen Kramar, Robert Dragan, Jože Strojinc, Andrej Hočevar, Bernarda 

Radovan, Lea Ketiš, Nataša Rupnik, Aleš Kupljenik, Urška Rapuš Potočnik, Blažka Kristan 

Ostali prisotni: Majda Čengija (ravnateljica), Irena Kozlevčar (pomočnica ravnateljice za vrtec 

in vodja vrtca), Sanja Pavlinić Vidic (pomočnica ravnateljice), Vida Muhič (zapisnikarica) 

Opravičeno odsotni: Melita Koračin 

Ostali odsotni: / 

Dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 8. sestanka. 

2. Obravnava poročila o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 za 

vrtec in šolo. 

3. Obravnava predloga letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 za vrtec in 

šolo. 

4. Analiza vzgojnega načrta šolsko leto 2022/2023 in vzgojni načrt za šolsko leto 

2023/2024 

5. Obravnava cenika za šolsko leto 2023/2024. 

6. Predlogi in pobude. 

 

Navzoči na dnevni red niso imeli pripomb. Predsednik je predlagal dopolnitev 6. točke s 

poročilom šolskega sklada, ki so ga navzoči prejeli naknadno.  

K točki 1  

Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 8. sestanka 

Predsednik je predstavil vsebino in sklepe zapisnika preteklega sestanka in preveril realizacijo.  

Klemna Kramarja je zanimalo, kakšno je stanje glede ohlajevanja šolskih prostorov. 

Ravnateljica je pojasnila, da so na predlog učiteljic prve  triade, več aktivnosti usmerili v 

področje senčenja. Dobavitelj še ni znan, ker ni zagotovljenih sredstev. Pojavljajo se potrebe, 

ki so bolj nujne za reševanje. Ravnateljica načrtuje do konca koledarskega leta pridobiti 

konkretno ponudbo od dobavitelja.  

Uporaba novega pravilnika o sprejemu otrok v vrtec prinaša težavo predolgega čakanja 

prostega mesta. Pomanjkljivosti novega pravilnika se bodo pokazale skozi daljše obdobje. 

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato so soglasno z dvigom rok sprejeli  

SKLEP 1:  



Svet OŠ Toneta Pavčka potrjuje zapisnik 8. sestanka. 

K točki 2 

Obravnava poročila o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 za vrtec 

in šolo 

Irena Kozlevčar je poročala o realizaciji LDN vrtca. Preteklo leto je zaznamovala obnova 

prostorov vrtca Polonca, zaradi česar so otroci iz te enote bivali v matičnem vrtcu in v prostorih 

šole. Program je kljub temu nemoteno potekal. Realizirali so večino zadanih nalog. Sodelovali 

so z okoljem, starši in se uspešno vključili v nekatere natečaje. Zaradi izrednih razmer niso 

uspeli realizirati srečanja z dedki in babicami, dneva odprtih vrat in noči v muzeju. Med letom 

so se srečevali s kadrovskimi težavami  predvsem zaradi odsotnosti strokovnih delavk. V času 

počitnic so opravili precej vzdrževalnih del v notranjih prostorih, kakor tudi na zunanjih 

površinah.   

Pohvalila je ustvarjalnost vzgojiteljic in pomočnic, prav tako tudi tehnični kader, starše in 

otroke. 

V razpravi so se ponovno dotaknili teme o varnosti ob vrnitvi v enoto Polonca ter o nekaterih 

tehničnih pomanjkljivostih znotraj vrtca. Blažka Kristan je opozorila na nevarna notranja vrata, 

pretanke odtoke v sanitarijah, poškodovano ograjo ob igrišču in streho na uti.  Nataša Rupnik 

je pojasnila, da so v času obnove stavbe na Trgu 8 bili zagotovljeni ustrezni zaščitni ukrepi za 

bivanje otrok v enoti Polonca, je pa zaradi nesporazuma med podizvajalcem in glavnim 

izvajalcem prišlo do izvajanja del na nezavarovanem delu objekta. Občina je takoj zjutraj 

ustavila dela in zahtevala ureditev zaščite pred nadaljevanjem del. V Polonci se je izvedla le 

preureditev prostorov sanitarij in razdelilne kuhinje, težava z odtoki se z izvajalcem že rešuje, 

ostale omenjene pomanjkljivosti so del rednega vzdrževanja objekta s strani šole. Šola mora 

investicije vključiti v svoj letni plan, na podlagi katerega občina tudi zagotovi potrebna 

sredstva. Ravnateljica je pojasnila, da je do teh nevšečnosti prišlo zaradi nujnosti odprtja 12. 

oddelka in podaljšanja roka izvedbe del.   

O realizaciji LDN šole je poročala ravnateljica Majda Čengija. 

Pouk je bil realiziran več ko t100 odstotno. Predstavila je uspešno izpeljane projekte. 

Najuspešnejša sta bila Pavčkove vitice in likovna ustvarjalnica. Dveh od načrtovanih niso 

uspeli realizirati zaradi odsotnosti in odhoda učiteljic (šolsko glasilo in zborovski BUM). 

Predstavila je rezultate nacionalnih preizkusov znanja v 3., 6. in 9. razredu. Z uspehom so 

zadovoljni, saj so zabeležili napredek skoraj na vseh področjih. Najmanjši napredek so dosegli 

pri matematiki v 6. in 9. razredu, medtem ko so pri ostalih predmetih na vseh ravneh nad 

slovenskim povprečjem. V lanskem šolskem letu so uspešno izpeljali vse tri šole v naravi. 

Pohvalila je športno področje, kjer se rezultati izboljšujejo. Šolsko leto so uspešno zaključili in 

podelili nagrade šole najuspešnejšim učencem na nekoliko drugačen način. 

Med počitnicam so opravili veliko del na področju investicij (zaradi vandalizma so morali 

prestavili niše v prvi triadi, očistili so vsa okna na objektu, prebelili prostore, ob lijakih namestili 

plastične stene in zamenjali luči v sanitarijah) 



 Razprava je ponovno stekla v smeri senčenja in ohlajevanja prostorov. Klemen Kramar je 

opozoril, da se previsoke temperature pojavljajo tudi v zgornjih učilnicah, zato bo potrebno  k 

reševanju težav pristopiti širše. Učiteljice v 1. triadi so izrazile željo po senčenju s tendami ali 

roloji, ki bi omogočili tudi zatemnitev prostorov. Aleš Kupljenih je opozoril, da z roloji ne bodo 

dosegli ohladitve prostorov. Končno mnenje je bilo kombinacija senčenja in ohlajanja s 

klimami, ki bi bile vklopljene predvsem takrat, ko v prostoru ne bi bilo učencev.  

Nataša Rupnik je pojasnila, da občina čaka na predlog šole z oceno investicije, na podlagi 

katere bo občina v skladu s svojimi zmožnostmi zagotovila potrebna sredstva. 

Člani so bili enotnega mnenja, da je čas, da se pridobi ponudbe in se zadeva realizira.  

Po končani razpravi so soglasno sprejeli 

SKLEP 2: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o realizaciji LDN šole in vrtca za šolsko leto 

2022/2023 in jih potrjuje.  

K točki 3 

Obravnava predloga letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 za vrtec in šolo 

Irena Kozlevčar je predstavila nov letni delovni načrt vrtca. Vsebine so po večini ostale enake 

kot preteklo leto. Po potrebi jih bodo med letom spreminjali in prilagajali. Za prednostno 

nalogo so izbrali področje družbe. Pri delu se bodo posluževali koncepta Reggio Emilia. 

Načrtujejo  bogato paleto obogatitvenih dejavnosti.  

Šolski letni delovni načrt je predstavila Majda Čengija. Izpostavila je aktivnosti, ki se razlikujejo 

od preteklega leta. S projekti želijo nadaljevati v enakem obsegu, kot preteklo leto. 

Nacionalnih preizkusov za 3. razred v letošnjem letu ne nameravajo izvajati. Nekoliko so 

spremenili režim  prehranjevanja. Tudi neobvezni izbirni predmeti so se nekoliko spremenili. 

V razpravi je Nataša Rupnik pohvalila bogat zastavljeni program. Zanimalo jo je ali je drugi tuj 

jezik že obvezen. V nadaljevanju pa je seznanila navzoče z ugotovitvami NIJZ-ja s področja 

športnih aktivnosti. Zaskrbljujoč je podatek, da so rezultati raziskave o gibalnih sposobnostih 

otrok pokazali, da so prav mirnopeški otroci med najslabšimi v dolenjski regiji. Hkrati je 

ponudila možnost sodelovanja strokovnjakinje s tega področja. Razpravljali so o stanju in 

ugotavljali vzroke takšnega stanja. V večini so se strinjali, da se otroci danes premalo gibljejo 

in da se premalo športno udejstvujejo. Problem vidijo tudi v nezainteresiranosti otrok in 

staršev, ki niso pripravljeni otroke voziti v popoldanskem času na treninge. 

Soglasno so sprejeli  

SKLEP 3: 

Svet OŠ Toneta Pavčka je obravnaval in potrjuje predlagani Letni delovni načrt šole za šolsko 

leto 2023/2024. 

SKLEP 4  



Svet OŠ Toneta Pavčka je obravnaval in potrjuje predlagani Letni delovni načrt vrtca za leto 

2023/2024. 

K točki 4 

Analiza vzgojnega načrta šolsko leto 2022/2023 in vzgojni načrt za šolsko leto 2023/2024 

Ravnateljica je je na kratko obrazložila analizo vzgojnega načrta. Anketa je bila narejena ob 

koncu šolskega leta. Rezultati so odraz dejanskega stanja na šoli. Zaskrbljujoče je uživanje 

alkohola in ostalih substanc ter pregled lasišča. V novem vzgojnem načrtu so odstranili ukrepe, 

ki so bili uvedeni zaradi covid razmer in spremenili vrstni red vrednot. Ti si po novem sledijo v 

naslednjem zaporedju: zdravje, spoštovanje, učenje, odgovornost. 

Razprave ni bilo. 

Soglasno so sprejeli 

SKLEP 5: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil z analizo Vzgojnega načrta in potrjujejo novi dokument 

s predlaganimi spremembami. 

K točki 5 

Obravnava cenika za šolsko leto 2023/2024 

Ravnateljica je predstavila predlog cenika za šolsko leto 2023/2024, ki se je spremenil samo v 

ceni šolske malice, ki je določena s strani ministrstva. Ostale cene lahko ostajajo 

nespremenjene, ker pri nabavi živil sledijo varčnim ukrepom, tako, da omejujejo nabavo 

nekaterih predragih ekoloških živil, ki jih učenci tudi sicer zavračajo. Vseeno morajo zagotoviti 

pravilom in slediti smernicam zdravega prehranjevanja. Učencem delijo manjše porcije in jim 

omogočajo dopolnitev obroka z repeteji.  

Soglasno so potrdili  

SKLEP 6: 

Svet OŠ Toneta Pavčka potrjuje predlagani predlog  spremembe cenika za šolsko leto 

2023/2024 z veljavnostjo od 1. 9. 2023. 

K točki 6 

Predlogi in pobude 

Ravnateljica je pojasnila, da šolski sklad ves čas aktivno deluje. Nekaj transferjev je bilo že 

realiziranih, nekaj jih še bo. Načrtovan nakup ozvočenja bo izveden do konca leta. Socialne 

pomoči se izvajajo na osnovi potreb. Jože Strojinc vzpodbuja k boljši osveščenosti učiteljev in 

staršev glede koriščenja socialnih pomoči. Aleš Kupljenik apelira na aktivno delovanje šolskega 

sklada, ker denar izgublja na vrednosti.  



Irena Kozlevčar je predstavila ponudbo podjetja, ki ponuja postavitev paketomata pred vrtcem 

in s tem omogoča 500 EUR donacije šolskemu skladu. Prisotni so bili mnenja, da zadeva ne 

sodi pred vrtec tudi zaradi pomanjkanja parkirnih mest.  

Soglasno so sprejeli 

SKLEP 7: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o delu šolskega sklada. 

V nadaljevanju so člani podajali pobudo občinskim predstavnikom glede prenove igrišča pri 

stari šoli, sanacije strehe na uti in ograje pri enoti Polonca, ki je močno poškodovana, izgradnji 

krožne steze za tek ob igrišču pri novi šoli in povišanju mreže okrog igrišča. Nataša Rupnik je 

predlagala, da šola pripravi skico umestitve krožne steze, da se zadeva lahko prouči ter plan 

izvedbe navedenih del investicijskega vzdrževanja objekta. Želja občine je, da se igrišče na Trgu 

8 celovito uredi, vendar bo projekt moral počakati na zaključek obstoječih finančno izredno 

zahtevnih investicij. Bo pa režijski obrat še naprej skrbel za redno vzdrževanje le tega. 

Dotaknili so se problematiko parkiranja pred enoto Polonca.  Andrej Hočevar je opozoril tudi 

na pomanjkljivo osvetlitev kolesarske steze in pešpoti iz Mirne Peči proti Postaji in na čistočo 

le-te. 

Predsednik se je zahvalil za sodelovanje. 

Sestanek je bil zaključen ob 20.25. 

 

Številka: 900-2/2020/24 

Datum: 28. 9. 2023 

 

Zapisnikarica:      Predsednik sveta OŠ Toneta Pavčka 

Vida Muhič      Klemen Kramar 

 

 

Priloge k zapisniku: 

1. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 za vrtec 

2.  Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 za šolo 

3.  Predlog letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 za vrtec 

4.  Predlog letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 za šolo 

5.  Analiza vzgojnega načrta šolsko leto 2022/2023 

6.  Predlog cenika za šolsko leto 2023/2024 

7. Poročilo šolskega sklada 

 

 



 

 


